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Närvarande: Janne Larsson, JL 

  Magnus Larsson, ML 

  Johan Hamilton, JH 

  Johan Nilsson, JN 

  Anders Eriksson, AE 

 

1 Älgavskjutning. 

Totalt ser avskjutningen i ÄFO2 bra. Dock haltar fördelningen mellan 

han/hondjur något. Målet är 40% tjur i älgobsen. Totalt har 442 älgar skjutits 

mot 407 i plan. Det är 9 ÄSO som ligger under 90% i avskjutning. Dom ÄSO som 

ligger under 80% i planuppfyllnad bör titta över sina planer inför kommande år. 

 

2 Planer i ÄFO/ÄSO 

Det finns inget behov att revidera några planer. Däremot så ska en påminnelse 

gå ut till dom ÄSO som ligger under 80% att titta över sina planer. Tjurandelen 

måste fortsatt ökas. 40% tjurandel i obsen är målet. ÄSO rekommenderas att 

hålls upp kalvavskjutningen. Kan man inte skjuta kalv så bör man inte skjuta 

vuxna heller. 

 

3 Kronavskjutningen 

På samrådsmötet så ska även ÄSO redovisa hur dom ligger till med 

avskjutningen på kronvilt. 

 

4 Hur påverkas vi av vargen 

Vargen finns nu i hela Sörmland. Den påverkar älgstammen så det gäller att 

ÄSO har koll på sin kalvavskjutning. Inga kalvar, inga vuxna. 

 



5/6 Samrådsmöte 

Samrådsmöte ska hållas den 28-29/3 i Floda församlingshem. JL, hör med Johan 

Varenius om han kan hålla ett litet föredrag om Framtidens klövviltsförvaltning. 

Punkter på dagordningen, Avskjutning älg/kron, Älgobs. 

 

7 Övriga frågor 

Inga övriga frågor togs upp men styrelsen hade en allmän diskussion rörande 

jakt. 

 

 

 

 

Johan Nilsson     Ärla 2022-03-31 

 

 

 

 


